
 
Verslag bestuursvergadering Vizsla Vereniging van dinsdag 30 januari 2024 
 
Aanwezig: Jeroen (voorzi0er), Michael, Nanna, Albert, Herman, Sjir, Harry (verslag). 
 
1. Opening door de voorzi0er. 
 
2. Mededelingen. 
Jeroen:  

- het verze0en van vergaderingen doen we niet meer. Het levert teveel gedoe op. Mocht 
iemand niet aanwezig kunnen zijn, dan vergaderen we zonder deze persoon. 

- We dienen scherper te zijn in onze communicaJe. Als voorbeeld wordt het niet doorgeven 
aan de leden van de jeugdwedstrijd genoemd.  

- Jeroen heeK met Sjir over het communicaJeplan gesproken. Op de volgende 
bestuursvergadering zal daar verder over worden gesproken. Komt dus op de agenda. 

- Er is, en wordt, verder gewerkt aan de inrichJng van ZooEasy. Jeroen heeK hierover een 
afspraak staan met Nanna. 

 
3. Ingekomen en doorgestuurde stukken.  
Brief lid ivm oogonderzoek. Er heeK een tweede oogonderzoek bij mevrouw Verbruggen 
plaatsgevonden. Deze heeK de hond opnieuw beoordeeld en vrij bevonden van ectropion. Het lid 
verzoekt het eerdere onderzoek uit de hond zijn dossier te verwijderen.  
Uit de discussie binnen het bestuur komt o.a. het volgende naar voren: 
Mevrouw Verbruggen is een autoriteit op het gebied van oogonderzoeken in Nederland, haar 
onderzoek kan dan ook niet worden genegeerd. TegelijkerJjd kunnen we het eerdere onderzoek ook 
niet negeren. Dilemma, Wat te doen? Er wordt uiteindelijk besloten om deze casus voor te leggen 
aan de RvB. Harry brengt het betreffende lid op de hoogte. Jeroen en Harry leggen de casus voor aan 
de RvB. 
Brief lid die schrijK dat zij zich, n.a.v. gezondheidsproblemen bij haar hond, heeK verdiept in 
funcJonele voeding en voedselbereiding. Zij vraagt of zij hierover een arJkel kan schrijven voor en/of 
een vaste column kan krijgen in de Vizsla Varia. Er worden twijfels geuit, zoals “Is het 
wetenschappelijk verantwoord?”, “Is het geen commerciele acJviteit van een individueel lid?”. 
TegelijkerJjd kan het een mooie aanvulling zijn op ons blad (van en door leden) en leden mogen 
arJkelen indienen als zij dat willen.  
Er kan alJjd een noot worden toegevoegd dat het bestuur/vereniging op basis van het arJkel geen 
verantwoordelijkheid draagt voor de inhoud van het en ook niet toestaat dat er een commercieel 
belang ontstaat. Het betreffende lid zal worden gevraagd een arJkel te schrijven, welke dan alsnog 
beoordeeld zal worden door webbeheer/Albert voorafgaande aan de plaatsing in de Vizsla Varia. 
 
4. Verslag bestuur 28-12-23 
Michael:  

- Nog geen antwoord ontvangen van cie-lid inzake deelname aan voorlichJngsavond OWERJA 
op 28 februari 2024. Kan dit lid niet, dan zal Michael zelf naar de voorlichJngsbijeenkomst 
gaan.  

- Zal binnenkort het lid berichten over het niet benoemen van de posiJeve resultaten van haar 
hond tijdens de Europacup. 

Albert:  
- Staat de datum van de alv al op de website? Harry zal dit regelen inclusief een locaJe.  

 
Jeroen: 

- HeeK de info en beslissing van het bestuur inzake 2e overtreding gedeeld met de commissie 
fokkerij en gezondheid. 



 
Het verslag wordt goedgekeurd en kan op de website worden geplaatst. AcJe Harry. 
     
5. Rondje langs de velden. 
Nanna (Fokkerij en gezondheid, Exterieur): 

- De werkgroep heeK een aantal voorstellen betreffende wijzigingen/aanvullingen van/voor het 
fokreglement opgesteld. Dit wordt ter plekke uitgedeeld. Nanna vraagt wie van de 
bestuursleden wil meelezen. Sjir meldt zich hiervoor aan. Het voorstel wordt ook besproken 
binnen het overleg Fokkerij en Gezondheid. Uiteindelijk zal het bestuur de definiJeve 
concep0ekst aan de alv voorleggen. De alv moet instemmen. Nanna zal het huidige 
reglement inpassen in het format aeomsJg van de RvB. Zij stuurt dit door naar Harry. Deze 
stuurt het dan weer door naar de RvB. Jeroen zal contact leggen met de andere vereniging 
(advies RvB) om te bespreken in hoeverre we de reglementen van beide verenigingen kunnen 
laten overeenkomen.  
Het fokreglement wordt opnieuw een agendapunt Jjdens de volgende bestuursvergadering. 

- BegroJng KCM: wordt naar de bestuursleden gemaild. 
 

Herman (Apporteer en zweetwerk): 
Deelt ter plekke het Reglement Jachtbasistest uit. De wijzigingsvoorstellen staan hierin in het 
rood genoteerd. Aan de bestuursleden de vraag digitaal te reageren. Ook over dit onderwerp 
zal de alv moeten instemmen. 
Het Reglement Jachtbasistest wordt opnieuw een agendapunt Jjdens de volgende 
bestuursvergadering. 
(noot: Sjir vraagt voortaan stukken digitaal aan te leveren) 

 
Michael (veldwerk, wedstrijden): 

- Aanpassen reglement selectiecriteria deelname Europacup. Het is niet gelukt om de groep bij 
elkaar te krijgen. Omdat ook dit punt langs de alv moet, heeft het wel prioriteit. Jeroen biedt, 
indien wenselijk, hulp aan. Actie Michael en zegt toe een mail te sturen aan de werkgroep 
voor een bijeenkomst in februari 2024. 
Aaanpassen selectiecriteria wordt agendapunt volgende bestuursvergadering. 

- Evaluatiegesprek met deelnemers Europacup 2023. Voorstel wordt om alle deelnemers een 
mail te sturen waarin gevraagd wordt om punten voor verbetering in te brengen.  Michael 
pakt dit op. 
 

Sjir (evenementen): 
- KCM. Zal contact opnemen ivm de locatie in Putten. De sponsering en standhouders is/zijn 

geregeld. De Waltakke is het alternatief als Putten niet lukt. 
- Er zijn 4 leden die willen helpen bij het organiseren van wandelingen. Sjir gaat deze leden 

benaderen en hoopt in Q1 een wandeling te kunnen presenteren. 
 
Albert (Financiën en media): 

- Data aanleveren kopij voor de Vizsla Varia. Staat in de Varia. 
 
Harry: 

- Enquête onder de leden. Te vaak een enquête houden lijkt onwenselijk. Klein houden. Er 
wordt geopperd of er bijv. op de nieuwsbrief kan worden gereageerd met een smiley. Albert 
vraagt na of dit kan.  

 
CommunicaJeplan. N.a.v. het mogelijk reageren van leden op de nieuwsbrief wordt er kort gesproken 
over de website. Hoeveel hits? Daarbij wordt opgemerkt dat een website meer staJsch is dan dat het 



een medium is voor actueel nieuws. Volgende vergadering komt het communicaJeplan (nogmaals) 
op de agenda. 
 
6. Rondvraag 
Sjir: is bekend hoeveel pups er per jaar worden geboren? Antwoord: heel verschillend, staat in de 
jaarverslagen. Binnen onze vereniging grofweg 300 korthaar en 150 draadhaar. 
 
 
Afsprakenlijst 30-1-24 

- Nanna: huidige fokreglement inpassen in het format RvB. Stuurt dit door naar Harry. Deze 
stuurt het dan weer door naar de RvB, BegroJng KCM naar de bestuursleden mailen. 

- Michael: Aanpassen reglement selecJecriteria deelname Europacup, lid berichten over het 
niet benoemen van de posiJeve resultaten van hond tijdens de Europacup, mail naar alle 
deelnemers Europacup ivm evaluaJe.  

- Sjir: contact opnemen met Marie Louise ivm de locatie in Putten.  
- Albert: lid vragen een arJkel ter beoordeling te schrijven, navragen smiley als reacJe op de 

Nieuwsbrief.  
- Jeroen: contact leggen met de andere vereniging om te bespreken in hoeverre we de 

fokreglementen van beide verenigingen kunnen laten overeenkomen.  
- Harry: casus voorleggen aan RvB, alv in agenda inclusief een locaJe, verslag op website, 

format fokreglement naar RvB.  
- Allen: digitaal reageren op aanpassingen Reglement Jachtbasistest.   

 
Agendapunten : Begroting KCM (Nanna), fokreglement (Nanna), selectie criteria deelname 
Europacup (Michael), evaluatie deelnemers Europacup (Michael), JBT-reglement (Herman), 
communicaJeplan (Jeroen) 
 
 
 
Besluitenlijst 29-11-23 

1. Nanna wordt bestuurslid Fokkerij en gezondheid. 
2. Vrijwilligers ontvangen een cadeaubon 

Besluitenlijst 1-11-23 
1. Keuren nakomelingen vervalt. 
2. Overleg bestuur om en om fysiek-digitaal 
3. Ruben wordt voorgedragen om scholing te volgen tot keurmeester veldwerk 
4. Het aantal Varia’s wordt teruggebracht tot 3 
5. Nieuwsbrief langs mediagroep 
6. Het invoerings- en beleidsplan kan naar de leden 
7. De aanhanger van de vereniging kan worden aangepast door John van Essen en kan worden 

gestald in Markelo. 
Besluitenlijst 27-9-23 

1. Er is 350 euro beschikbaar voor Onderzoek Paul Mandigers 
2. PosiJeve intenJe organisaJe Europacup 2025 

Besluitenlijst 26-7-23 
1. Samenstelling deelnemers Europacup 2023 

Besluitenlijst 5-7-23 
1. Akkoord met Reglement vrijwilligers 
2. Akkoord met lijst deelnemers wedstrijden 
3. Volgend KCM: 2-6-24 

 
Verzameling agendapunten ALV: 



Furnischingstest 
Schorsing lid 
BegroJng 2024 
Jaarverslag 2023 
Vesrslag BALV 
 

Punten onder de deurmat: 
Mensen langer vasthouden op KCM 
 

 


